



OSH POLICY

C – Estate Health & Safety Policies & Procedures

Key author	Head of Compliance
Audience	Employees; Parents
Approval body	FRC
Approval frequency	3 Years
Last approved	February 2024
Date of next review	February 2027
Published	Website; Classlink
Linked policies	Occupational H & S Policy

The British School Al Khubairat is committed towards the protection of, Health, Safety and Welfare of its employees, students, assets and related to our services and thus recognizes Occupational Safety and Health as an integral part of its business performance. We are committed to go beyond compliance with local regulations to meet or exceed internationally accepted good practices in the Health and Safety Management System.

We believe that outstanding OSH Performance at The British School Al Khubairat, can be achieved by continual improvement and by ensuring:

1. Top management is committed for setting, monitoring, and reviewing OSH targets and objectives and strives to achieve by the provision of appropriate OSH resources.
2. Our services are conforming to the highest Quality that exceed our customers satisfaction with the OSH standards with optimum use of resources and employing processes, materials and products that are not hazardous to health.
3. Be committed to prevention of injury and ill health of employees, students, public, contractors and visitors.
4. To enhance the employees' health and wellbeing.
5. To comply with all OSH-Legal and regulatory requirements including ADOSH SF, ADEK, OSH specific requirements and other requirements identified/applicable to our operational activities.
6. To identify workplace hazards, and to provide a system of OSH Risk Management.
7. Effective Training, Education, Communication, and Involvement of our employees on OSH Management System to achieve continual improvement.
8. OSH Policy will be reviewed to meet changing situations.
9. OSH Policy is made available to interested parties and the public on demand.
10. Communication with customers, suppliers, regulatory authorities, and other interested parties to promote positive OSH culture.

Our employees as well as partners, contractors and their employees will ALWAYS comply with our OSH Policy, Procedures and Work Instructions.

Approved By:

Mark Leppard MBE

Headmaster

سياسة السلامة والصحة المهنية

المدرسة البريطانية في الخبرات ملتزمة تجاه حماية صحة وسلامة وحياة موظفيها وطلابها وأصولها والخدمات ذات الصلة التي تقدمها، ولهذا الغرض فإن المدرسة تؤمن بأن السلامة والصحة المهنية تعتبر جزءاً لا يتجزأ من أداء الأعمال. كما أننا ملتزمون بالذهاب إلى أبعد من الامتثال باللوائح المحلية في تلبية وتخطي الممارسات الجيدة المقبولة عالمياً في نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية. نؤمن بأنه يمكن تحقيق الأداء المميز للسلامة والصحة المهنية في المدرسة البريطانية في الخبرات من خلال التحسين المستمر، ومن خلال التأكيد على الأمور التالية:

1. أن الإدارة العليا ملتزمة بإعداد ومراقبة ومراجعة مستهدفات وأهداف السلامة والصحة المهنية، وتسعى من أجل تحقيقها، القيام بتوفير الموارد المناسبة للسلامة والصحة المهنية.
2. خدماتنا تتطابق مع أعلى المعايير، التي تركز على تحقيق وتخطي رضا عملائنا عن معايير السلامة والصحة المهنية، من خلال تعزيز استغلال الموارد وتوظيف العمليات والمواد والمنتجات التي تضمن عدم وجود مخاطر على الصحة.
3. نلتزم باتخاذ أقصى تدابير الوقاية لمنع حدوث أي إصابات والأمراض التي تهدد صحة موظفينا وطلابنا والعمامة والمقاولين والزوار.
4. نسعى من أجل تعزيز صحة ورفاه الموظفين.
5. الامتثال مع جميع الاشتراطات القانونية والرقابية فيما يتعلق بالسلامة والصحة المهنية، بما في ذلك متطلبات إطار عمل نظام مركز أبوظبي للسلامة والصحة المهنية، ومتطلبات دائرة التعليم والمعرفة في أبوظبي، والاشتراطات المحددة لنظام السلامة والصحة المهنية، وبقيّة المتطلبات الأخرى المحددة/والقابلة للتطبيق على أنشطتنا العملياتية.
6. تحديد المخاطر على بيئة العمل، وتوفير نظام إدارة السلامة والصحة المهنية.
7. التدريب والتعليم والتواصل الفعال والمستمر، وإشراك موظفينا في نظام إدارة السلامة والصحة المهنية من أجل تحقيق التحسين بشكلٍ دائم.
8. يتم مراجعة سياسة السلامة والصحة المهنية بحيث تبقى محدثة وتتناسب مع الظروف المتغيرة مستقبلياً.
9. سياسة السلامة والصحة المهنية متاحة للأطراف ذات الصلة، وللعمامة بناء على الطلب.
10. التواصل مع العملاء والموردين والسلطات الرقابية وبقيّة الأطراف أصحاب المصلحة، وذلك من أجل ترويج الثقافة الإيجابية للسلامة والصحة المهنية.

إن موظفينا، بالإضافة إلى شركائنا ومقاولينا وموظفيهم، ممثلون في جميع الأوقات بسياسة السلامة والصحة المهنية المعتمدة لدينا، ومع إجراءات وتعليمات العمل.

اعتمدت من طرف:

مارك لبيارد MBE

مدير المدرسة